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DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2021–01–26

Protokoll styrelsemöte S02 2021–01–26

Närvaro: Kaspian Jakobsson Ordförande
Josefin Wetterstrand Vice Ordförande
Joel Bäcker Skattmästare
David Ekblad Studierådsordförande
David Jobrant Informationsansvarig
Love Barany Cafémästare
Victor Winkelmann Näringslivsansvarig
Hannes Östergren Källarmästare
Sean Jenz Aktivitetsansvarig
Marie Ask Uggla Sexmästare
Linus Åbrink Øverphøs
Fred Nordell Revisor
Anna Qvil Revisor
Martin Andersson-Plyming Kårkontakt TLTH
Rasmus Göransson

§1 OFMÖ Ordförande Kaspian Jakobsson förklarade mötet öppnat klockan
12:15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera följande:

• Rasmus Göransson

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med dessa tillägg efter §14 re-
spektive §16:

• §15 Valberedning för sudo

• §17 Tillförordnande av utEDiscohansvarig

• §18 Diskussion angående huvudsponsor för D-sektionen 2021

§5 Val av justerare Mötet beslöt att välja Love Barany till medjusterare.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna protokollet:

• Protokoll styrelsemöte S01 2020-01-19

§7 Information från
kåren

Utbildningsutskottet på Kåren vill informera om att man kan sö-
ka ombud till Sveriges förenade studentkårers fullmäktige, och
på så sätt påverka förbättra vår utbildning på nationell nivå. För
mer information kan man höra av sig till ue@tlth.se.
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§8 Information PLCD PLCD kommer fortsättningsvis ha möten veckovis på tisdagar kl
10-12.

§9 Information från
kollegierna

Inget att rapportera.

§10 Ekonomisk status Ingen förändring.

§11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.

§12 Bokslut Inget att rapportera.

§13 Covid-19 Kaspian Jakobsson presenterade Kårens nya riktlinjer för sektio-
ners verksamhet under pågående pandemi. Dessa liknande till
stor del de tidigare riktlinjerna, med skillnaden att de nya riktlin-
jerna gäller tills vidare. Kårstyrelsen kommer fatta ett nytt beslut
då samhällsrestriktionerna förändras.

Kaspian Jakobsson yrkade på:

• att sektionen följer Teknologkårens nya direktiv, utifrån de
lokaler vi tillhandahåller och verksamhet vi bedriver

• att funktionärer fortsatt inte har access till iDét, förutom vid
specifika tillfällen överenskommet med utskottsordföran-
den för att kunna uträtta administrativa saker som kräver
fysisk närvaro

• att Regeringen, landstingets och FHMs rekommendationer
efterföljs

• att ovanstående att-satser gäller tillsvidare och att sektions-
styrelsen fattar nytt beslut i fall då teknologkårens direktiv
förändras eller samhällsrestriktionerna förändras.

Mötet diskuterade.

Mötet beslöt att bifalla Kaspians yrkande med tillägget:

• att all verksamhet som kan genomföras digitalt bör genom-
föras digitalt, och övrig verksamhet skall efterfölja de råd
och rekommendationer som är utfordrade.

§14 Omvärldsbevakning Inget att rapportera.

§15 Valberedning för sudo Hannes Östergren presenterade valberedningen bestående av Han-
nes Östergren, Märta Holmquist, Oskar Stenberg och Joel Eng-
ström.
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Mötet beslöt att godkänna valberedningen.

§16 Val av funktionärer Mötet beslöt att välja in följande funktionär:

• Victoria Garcia till Märkvärdig

§17 Tillförordnande av
utEDiscohansvarig

Mötet beslöt att välja Victor Mattson till tillförordnad utEDischo-
ansvarig.

§18 Diskussion angående
huvudsponsor till
D-sektionen 2021

Victor Winkelmann berättade att ett företag är intresserade av
att bli huvudsponsor för D-sektionen. Fördelen med att ha en
huvudsponsor är att det kan bli en ekonomisk trygghet, speciellt
med tanke på pågående pandemi. Nackdelen kan dock vara att
andra företag inte blir lika måna om att sponsra oss. Victor Win-
kelmann undrade främst om vi skulle vara intresserade av att ha
en huvudsponsor och vad vi då skulle vilja få ut av samarbetet.

Mötet diskuterade för- och nackdelar. Martin Andersson-Plyming
berättade om ARKADs huvudsponsor.

Mötet kom fram till att Victor Winkelmann ska fortsätta undersö-
ka möjligheterna för att ha en huvudsponsor och vad det skulle
innebära för D-sektionen.

§19 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.

§20 Entlediganden av
funktionärer

Ingen att entlediga.

§21 Meddelanden Inga meddelanden.

§22 Övrigt Inget övrigt.

§23 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:13.

Mötessekreterare

Josefin Wetterstrand
Vice Ordförande

Mötesordförande

Kaspian Jakobsson
Ordförande

Justeras

Love Barany
Cafémästare
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